
Styrelsemöte 2022-10-05 
Närvarande: Fredrik Lövgren, Daniel Lifvendahl, Jenny Westerbergh, Fredrik Sadjak (HS), 
Dennis Svensson (HS) 

 

1. Mötets öppnande. 

2. Val av sekreterare: Jenny  

3. Ekonomi: Just nu finns det inte så mycket pengar på sektionskontot men vi kommer 

snart få in bidraget från HS samt spelaravgifter. 

4. HS: Vill ha en representant från innebandyn till valberedningen för HS. De ska börja 

jobba 1 dec så personen behöver utses inom kort. Förslag på att valberedningen ska 

ha en egen mailadress och en egen sida på laget.se.  

HS ansvarar för Rasbo IK:s ekonomi. I fortsättningen kommer sektionerna inte få ett 

bidrag varje år utan får söka bidrag för specifika saker som vi vill använda pengarna 

till. Vi ska lägga upp en post i innebandy-budgeten på pengar som vi räknar med att 

få från HS. Även lag kan söka pengar hos HS, tex för att åka på en cup.  

HS kan få anläggningsbidrag så en del kostnader är det bättre att de går genom HS.  

Fredrik L gav förslag på att ha en tid i Hall2000 då hallen är öppen för alla att komma 

dit och göra vilken aktivitet de vill, bara de är medlemmar i klubben.  

HS kommer skapa ett årshjul för när de vill att sektionerna ska lämna ifrån sig olika 

uppgifter så att alla vet vad som gäller.  

30 oktober planeras för en klädbytardag och loppis på IP. HS har sökt och fått bidrag 

för att köpa in 300 hamburgare som kommer bjudas på denna dag. Alla medlemmar i 

klubben samt andra i bygden kommer bjudas in och det blir olika aktiviteter. Fredrik L 

gav förslag på att innebandyn kan hyra/låna in utrustning för speedshooting.  

5. Registerutdrag: Några få kvar som inte har visat upp utdrag ännu. Förslag på att i 

fortsättningen ska alla ta med utdraget till ett ledarmöte och att vi skickar ut en 

påminnelse 2 veckor innan så man hinner få det hemskickat.  

6. Klubbor damlaget: Fredrik har fått ett bra pris på klubbor. HS står för kostnaden. 

7. Byggnationer i Hall2000: Ska sättas upp en skjutdörr i fläktrummet.  

8. Licensiering av spelare och IBiS-ansvarig: Gabriel Wall tar hand om detta. 

9. Sargsponsorer: Vi har några sponsorer klara men vi behöver få in fler. Toni Reklam 

kan hjälpa till att sätta upp reklamen.  

10. Övrigt: Inga övriga frågor. 

11. Mötet avslutas 


